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INTERPELACJA 
w sprawie planowanej inwestycji przy ul. Jędrzejowskiej 

 
W związku z obwieszczeniem z dnia 17.05.2022 dotyczącego planowanej 
inwestycji polegającej na budowie wytwórni mas bitumicznych zlokalizowanej 
przy ulicy Jędrzejowskiej nr działki 2/4,2/5.2/6.2/9 obręb G-56 zwracam się na 
wniosek mieszkańców z prośbą o wstrzymanie i zablokowanie dalszego 
procedowania wniosku inwestora. Okoliczni mieszkańcy zdecydowanie 
sprzeciwiają się tego typu inwestycji. Aktualnie mieszkańcy Wiskitna otaczani 
są kolejnymi halami z jednoczesnym brakiem infrastruktury drogowej. Brakuje 
odpowiednich nawierzchni dróg, chodników… Kierowcy dojeżdżający do już 
istniejących hal za nic mają oznakowanie drogowe, łamiąc przepisy 
rozjeżdżają i tak fatalne drogi, brak chodników potęguje zwiększenie 
zagrożenia bezpieczeństwa osób poruszających się po ulicy w drodze do 
szkoły, przedszkola czy przystanku autobusowego. Budowanie kolejnej hali w 
dodatku zagrażającej środowisku hali jest w tej sytuacji niedopuszczalne.  
 

 
                     

            Robert Pawlak                     
                      Radny Rady Miejskiej       
                     w Łodzi                  
  


